

Q Holding PSC (the "Company") is pleased to announce to the shareholders of Reem Investments PSC ("Reem") that the Company's shareholders have approved of the acquisition of Reem during the general assembly meeting held on 29th April 2022. Accordingly, the Company invites Reem shareholders to sign the share transfer forms whereby they shall agree to transfer their Reem shares to the Company in exchange for shares in the Company to be calculated in accordance with the share swap ratio. Such share transfer form must be completed and signed within two weeks from the date of this announcement. Reem shareholders who wish to transfer their shares must complete and sign the share transfer form before First Abu Dhabi Bank PJSC and provide all required documents within the said period. In case of queries, please contact Mr. Nael Wishah by email (nael.wishah@qholding.com) or by phone (050 4414922).

يسر شركة كيو القابضة ش م خ. ("الشركة") الاعلان للسادة مساهمي شركة ريم للاستثمار ش.م.خ. ("شركة ريم") عن موافقة مساهمي الشركة على الاستحواذ على شركة ريم وذلك في الجمعية العمومية المنعقدة بتاريخ 29 ابريل 2022. بناءً عليه، تدعو الشركة مساهمي شركة ريم للتوقيع على استمارات نقل ملكية الأسهم والتي بموجبها يوافقوا على التنازل عن أسهمهم في شركة ريم لصالح الشركة مقابل حصولهم على أسهم في الشركة يحتسب عددها وفقاً لمعدل تبادل الأسهم. ويجب استكمال وتوقيع استمارة نقل ملكية الأسهم خلال أسبوعين من تاريخ هذا الاعلان. ويجب على مساهمي شركة ريم الراغبين في التنازل عن أسهمهم في شركة ريم القيام باستكمال بيانات استمارة نقل ملكية الأسهم والتوقيع عليها لدى بنك أبوظبي الأول ش.م.ع. وتقديم كافة المستندات اللازمة خلال المدة المشار إليها. وفي حالة وجود استفسارات يرجى التواصل مع السيد/ نائل وشاح على البريد الإلكتروني (nael.wishah@qholding.com) أو رقم الهاتف (050 4414922).

